
                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  XXI / 17
  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   14 czerwca  2017 r
   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych .
                                                                  
Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 10:00 , zakończono o godz.  14:35 .

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15  w/g załączonej listy obecności.

W obradach udział wzięli :   Wójt , Skarbnik Gminny  ,  Sekretarz Gminy , radny
powiatowy,  Milewski Janusz – kierownik  posterunku policji w Krasnym i Karczewski
Jacek - dzielnicowy oraz  sołtysi .
   
 Ad. pkt. 1

         Przewodniczący Rady Gminy   - Pan Jacek Bartołd  otworzył sesję  i powitał
zebranych  . 

Przewodniczący Rady – chcę poprosić panów  z policji  o przedstawienie aktualnych
informacji w związku ze zmianą  dzielnicowego i jak  ta  praca  będzie przebiegać .

Pan  Milewski Janusz -  chciałbym   przedstawić  nowego  dzielnicowego , który od 22
maja br. pełni obowiązki dzielnicowego  na terenie gminy Czernice Borowe – sierżant
sztabowy   Jacek  Karczewski   .  Jest  to  policjant  z  wieloletnim  doświadczeniem   ,
miejscowy  . Myślę  , że przełoży się to dobrze na  naszą  współpracę . Będziemy szli
razem w jak  najlepszym kierunku w oparciu o bezpieczeństwo . Odnośnie punktu
przyjęć  to na razie  jest w trakcie realizacji  , oddamy to p. Wójtowi , żeby to zostało
dograne .   My ze swojej strony   chcemy sprawy  urzędowe od spraw kościelnych
oddzielić . Jest to pewna  niezręczność  dla nas , dla interesantów  , żeby  ten punkt
przyjęć odbywał  się  w wierzy kościelnej . Chcemy  uniknąć  pewnej niezręczności . 

Karczewski  Jacek  - od 22 maja br. objąłem obowiązki dzielnicowego  gminy Czernice
Borowe  po swoim koledze Krzysztofie Błaszczaku . Liczę na dobrą współpracę . Myślę
, że większość osób  zna mnie . Jestem mieszkańcem gminy Czernice Borowe . Jako
główny atut będę nakładał ,  aby  bezpieczeństwo naszej gminy  wzrastało .  Jestem
otwarty na  propozycje  na współprace  z sołtysami . Pracuję  11 lat na tej gminie
Znam tą  gminę i będzie  mi łatwiej pracować . Liczę na współpracę .

Wójt – zmiana  nastąpiła również osobowa . Za chwilę  zaktualizujemy  ogłoszenia , bo
były przygotowane  , żeby  je  wywiesić  w swoich sołectwach . W tych ogłoszeniach jest
podany numer kontaktowy nowego dzielnicowego . Zasadniczo  czynny całą dobę .W
sytuacjach   kiedy   telefon  byłby  nie  odbierany  to  tak  jakby  z   automatu   jest
przekierowywany  do policji w Przasnyszu . Zgodnie z ustaleniami  dzielnicowy  będzie
obecny na terenie gminy  tak naprawdę  cały tydzień  , ale  dyżur pełnić będzie  w
konkretnym miejscu  we wtorki  w godz. 14 – 16 . Miejsce podamy   , puki co  to jest to
na sali konferencyjnej w Urzędzie  i tak to się w ogłoszeniach znajdzie.  Jeżeli telefon
nie  będzie  odbierany   ,  to  informuję   ,  że  wszystkie  sprawy będą   załatwiane  na
posterunku w Krasnem  albo w Przasnyszu  .  Takie  regulacje  znajdą  się   na  tych
ogłoszeniach .

Milewski Janusz  - przepraszam  państwa  , że tak  krótko , ale  obowiązki . Dziękuję
za  uwagę  .  Myślę   , że  ta  nasza    współpraca  będzie tak jak do tej pory dobra  i na
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pewno więcej  zaufania i do nas  nabieracie  , a przez  to  będziemy mieli  ułatwioną
pracę . Oby tak  dalej . Myślę  , że razem  damy radę ,  a z czasem  może to się rozwinie
Dziękuję za uwagę .

Przewodniczący  Rady Gminy  – przy tej luźnej atmosferze  chciałbym przypomnieć  ,
że  gazeta lokalna organizowała  plebiscyt   na najlepszego sołtysa . Tak  się stało , że
tytuł  super sołtysa  uzyskał nasz  sołtys  pan Grzegorz Urbański  sołtys  Chojnowa.
Uroczystości przekazania wręczenia  statuetki miała miejsce w Chojnowie w obecności
mieszkańców  a także i naszej  tutaj . My   z panem  Wójtem  składaliśmy  gratulacje .
Jeszcze  raz   serdecznie   gratulujemy  .  Jest  to  owoc  pana  ciężkiej  pracy  i  dobrej
współpracy z mieszkańcami  i oby to tak dalej trwało . Wszystkiego najlepszego .

radny  Ryszard  Trzciński –  myślę , że jest to ogromny zaszczyt dla naszej gminy jak i
sołectwa Chojnowa , gdyż sołtys z naszej miejscowości  zdobył tytuł  super sołtysa .
Wiadomo  , że w plebiscycie  brali udział  sołtysi  z  sześciu gmin i było  tych   sołtysów
ponad 22 . Byli  wystawieni   sołtysi najbardziej aktywni z tych gmin . Nasz  sołtys
uzyskał najwięcej  głosów , bo  952  głosy . Tak  , że nie tylko  głosowali mieszkańcy
Chojnowa , ale również  pracownicy Urzędu Gminy i mieszkańcy całego sołectwa . Tak
że  życzę  panu sołtysowi  dalej współpracy w samorządzie  i dalszej współpracy dla
sołectwa  Chojnowo ,  no i najlepsze  gratulacje i  życzenia również  w życiu  osobistym
Radny   wręczył p. Urbańskiemu  podarunek  jako  radny  z Chojnowa . Jeszcze raz
gratulacje .

 Ad . pkt. 2

Przewodniczący Rady  -  teraz  przejdziemy  do merytorycznej części naszej sesji  .
Na podstawie  listy obecności  stwierdzam  , że  jest  wymagane quorum  i  wszelkie
nasze  decyzje  podejmowane   i uchwały będą miały charakter prawomocny .

Przewodniczący  Rady  -   w  materiałach   ,  które  państwo   otrzymaliście  mieliście
porządek  obrad  .  Pytam   czy  do  otrzymanego  porządku  obrad  macie  państwo
propozycje czy uwagi.

Wójt  -  na komisjach  sygnalizowałem  , że  pewne drobne  zmiany budżetowe  muszę
podjąć . Między innymi  mówiłem  , że chcąc realizować projekt  związany z zakupem
systemu wczesnego ostrzegania , projekt ze Starostwem , będą to niewielkie  zmiany
budżetowe  , chodzi o kwotę  200 złotych . Natomiast  niezależnie  wymagalna jeszcze
będzie uchwala  aktualizująca tą sprawę . W związku z tym chciałbym  zaproponować
aby w pkt.  17  wpisać  do  porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie  budowy
systemu  wczesnego  ostrzegania  przed   zjawiskami   katastrofalnymi  złożonego  z
zestawu  syren alarmowych wraz  z wyposażeniem . Taki  byłby punkt   i  w ślad  za
tym  uchwała  , która będzie aktualizowała  nam  budżet .  

Przewodniczący Rady – w takim  razie poddam  pod  głosowanie wniosek  p. Wójta
kto z państwa jest za  przyjęciem  wniosku p. Wójta i umieszczenie w porządku obrad
w pkt.17   -  podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 167/XVII/16 Rady Gminy
Czernice   Borowe  w  sprawie   wspólnej  realizacji  projektu  „  Budowa  systemu
wczesnego  ostrzegania  przed  zjawiskami  katastrofalnymi  złożonego  zestawu  syren
alarmowych wraz z wyposażeniem „.

                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                                     wniosek  Wójta   :
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                                                                       za......................................... - 14
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

  Rada Gminy  jednogłośnie  opowiedziała się za wnioskiem  Wójta .   

Przewodniczący Rady – czy  do porządku obrad  że strony państwa  są jeszcze są
jakieś  uwagi , propozycje  .  Nie widzę . Wobec  tego odczytam porządek obrad  i
poddam pod  głosowanie .

     Przewodniczący  obrad odczytał proponowany porządek obrad  ze zmianą ,   który
po zmianie przedstawia się następująco :

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Porządek obrad  .
3.Przyjęcie protokółu z poprzedniej  XX  sesji Rady Gminy.
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy
   Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2017 – 2036.
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy Czernice 
   Borowe z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2017
   rok.
6.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie ,
   restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków .
7.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr 264/XXIV/13  Rady Gminy Czernice 
   Borowe z dnia 19 czerwca 2013 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za
   gospodarowanie odpadami komunalnymi , wyznaczenia inkasentów , określenia
   wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów .
8.Podjęcie uchwały  w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu
   umarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności
   pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Czernice 
   Borowe lub jej jednostkom podległym oraz wskazania organów uprawnionych do
   udzielania tych ulg .
9.Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniego Programu Gospodarowania
   Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czernice  Borowe na lata 2017 – 2022 .
10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w
     skład mieszkaniowego zasobu gminy Czernice  Borowe.
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr 267/XXIV/13 Rady Gminy
     Czernice  Borowe z dnia 19 czerwca 2013 r. w sprawie wyrażenia  zgody na
     nieodpłatne przejęcie nieruchomości .
12.Podjęcie uchwały w sprawie  dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów
    do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe, na okres
    od dnia 1 września 2017 r. do  dnia 31  sierpnia 2019 r.
13.Podjęcie uchwały w sprawie  określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru
     godzin zajęć pedagogów, logopedów, psychologów, nauczycieli wspomagających  i
     doradców zawodowych oraz  nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy
     obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym
     wymiarze godzin zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest
     Gmina Czernice Borowe .
14.Przyjęcie sprawozdania rocznego z wykonania planu  finansowego Gminnej
     Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2016 rok.
15.Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz że
     sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy Czernice  Borowe za 2016 rok.
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16.Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu
     wykonania  budżetu Gminy Czernice  Borowe za 2016 rok.
17.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 167/XVII/16 Rady Gminy Czernice
     Borowe w sprawie  wspólnej realizacji projektu „ Budowa systemu wczesnego
    ostrzegania przed zjawiskami katastrofalnymi złożonego zestawu syren alarmowych
     wraz z wyposażeniem „.
18.Podjęcie uchwały w sprawie   zlecenia komisji  rewizyjnej kontroli problemowej .
19.Przyjęcie   oceny   zasobów   pomocy   społecznej  za 2016 rok .
20.Interpelacje radnych złożone na piśmie .
21.Odpowiedzi na interpelacje .
22.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy .
23.Wolne wnioski i zapytania .
24.Zakończenie obrad sesji.

                                             Przewodniczący poddał pod głosowanie
                                              porządek obrad  ze zmianą :
                                                   za................................... -   14
                                                   przeciw.........................  -     0
                                                   wstrzymało się.............  -     0     

Przewodniczący Rady – stwierdzam  , że  porządek obrad został przyjęty jednogłośnie
14 głosami  „za”                                                                     

Ad. pkt. 3

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej XX sesji  Rady   Gminy .
Czy  do protokołu z poprzedniej sesji są  uwagi zapytania .

Dyskusja :

radny Nosarzewski Witold -  ja mam taki wniosek do pana przewodniczącego  , żeby
pan zarządził  wpisanie do protokółu  następujących uwag . Po raz kolejny  bez  żadnej
informacji   przewodniczący  Rady   spóźnia   rozpoczęcie  obrad  .Teraz   jeszcze
dopowiem  .  Ja  oglądałem  kilka  razy  nagrania  z  ostatniej  sesji  .  Ubaw   miałem
wspaniały . Szkoda  , że  pańskiej miny nie widziałem jak pan to ogłaszał .To jest żart ,
a teraz już  poważnie . A jak  pan  się czuje  przy okazji na taki wniosek postawiony . 

Przewodniczący Rady Gminy  - są  sprawy  rożne  i  trudno czasami to ogarnąć . 

radny Nosarzewski Witold – no i nie należałoby jakoś  zorganizować .

Przewodniczący Rady Gminy  - mówię  przecież  , że opóźnione będzie bo jest to w
Statucie .

radny Nosarzewski Witold – ma pan okazję  szansę  się wytłumaczyć . 

Przewodniczący Rady Gminy  - zawsze ma  pan taką  szansę . Zgodnie ze Statutem jest
tam zapisane  , bardzo proszę  przeczytać .

radny Nosarzewski Witold – ja jeszcze mam  uwagę  do protokółu z poprzedniej sesji
do  pkt.  10.  Wójt   złożył  sprawozdanie  z  działalności  międzysesyjnej  .Tu  nastąpiło
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dosyć  długie wystąpienie pana Wójta  i nie ma najmniejszego śladu w protokole . Więc
ja pozwoliłem  sobie  przygotować państwu ten tekst. Tak , że proszę o poprawienie . 

Przewodniczący  Rady  Gminy   -  odniosę   się  na  bieżąco  ,  jest   zapisane   ,  że
sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu  , to co pan  Wójt praktycznie odczytał .

radny Nosarzewski Witold – ale panie przewodniczący  powiedziałem , że  Wójt miał
wystąpienie  uzupełniające  .  Sprawozdanie  swoją   drogą   oczywiście   .  Zgodnie  ze
Statutem  mówiłem  wielokrotnie  protokół  powinien  zawierać   w  szczególności
wystąpienia . Tu nie ma jednego słowa nawet  z tego wystąpienia , a to było długie
Dziwię  się  , że to państwa uwadze umknęło . Cytuje  słowa p. Wójta „ Jeśli państwo
pozwolicie  kilka  słów  jakby  na bieżąco. Co prawda  czas  i termin jest pomiędzy
tymi  wydarzeniami  krótki . 

Przewodniczący Rady Gminy  - mam prośbę  , niech pan przeczyta  , jeśli stwierdzimy
, to poproszę o tekst  i   przepiszemy .

radny Nosarzewski Witold – przecież  nie do mnie należy . Chcieliście państwo  żebym
przedstawił  konkrety  tekst . Zadałem sobie trud  , proszę sobie spisywać .

Przewodniczący Rady Gminy  - to jest absurdalne.

radny Nosarzewski Witold – absurdalne   jest to co się dzieje  z protokółami .

Przewodniczący Rady Gminy  - proszę czytać .

radny  Nosarzewski  Witold  –  więc   chciałbym  poinformować   ,  bo  sytuacja  jest
dynamiczna. Pan  Wójt  mówi o  odstępstwach od tego sprawozdania pisemnego . O
rzeczach których  tam nie ma .  Moi  drodzy  w uzupełnieniu do sprawozdania  w
temacie   szukania dofinansowania  na  oze  na kolektory i  fotowoltaikę .
Odbiera mi pan głos ,  pytam się czy już   mogę dalej

Przewodniczący Rady Gminy  - nie ,  niech pan  radny dokończy. Ja prosiłem  , żeby
pan   radny  nie  dyktował   i  ratami przedstawiał   ,  ale  konkretnie   żebyśmy mieli
całość . Sprawnie .

radny Nosarzewski Witold – . W piątek informacja  już do nas  dotarła . Niestety nie
podpiszemy.

Przewodniczący  Rady  Gminy   -  nie   ja   nie  mogę  pozwolić  na  taką  formę
przedstawiania .

radny Nosarzewski Witold – ale przecież  sam pan przewodniczący  mnie zachęcał  , że
jeżeli są  uwagi do protokołu .

Przewodniczący Rady Gminy  - proszę przedstawić .

Radny Trzciński Ryszard – panie przewodniczący  czy  mogę jedno słowo . 

radny Nosarzewski Witold –  przepraszam  ale ja nie mam takiej mocy .

radny Trzciński Ryszard  - panie radny  chcę  powiedzieć    , że niech pan  przeczyta to
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biegle , jak będzie to  na nagraniu i jeśli będzie konieczność  tego wprowadzenia  do
protokółu to pani protokólant z nagrania  wpisze do protokołu . A tak to pan sylabizuje
to .

Przewodniczący Rady Gminy  - proszę o szybkie odczytanie w miarę . 

Radny Nosarzewski Witold  - ale dlaczego ja to mam szybko odczytać  . Czy pan miał
zastrzeżenia co do treści . Nie .

Przewodniczący Rady – nie , takie normalne czytanie  .

Radny Nosarzewski Witold  - ja  rozumiem  , żeby przyjąć  protokół w tym  punkcie
trzeba to wpisać . Przecież będziemy głosować . A nie szybko przeczytać . To przecież
nie moja praca . To czemu takiego długiego fragmentu nie ma w tekście . Ani jednego
zdania . 
Przewodniczący Rady  -  panie radny jeśli pan w taki  sposób dalej  będzie prowadził
swoją  wypowiedź  , to odbiorę panu głos i to wszystko .

Radny Nosarzewski Witold  - bardzo dobrze  , że to wszystko  się nagrywa  , to jest
wspaniały materiał .

Przewodniczący Rady -  pan sobie  gra  i to wszystko .

Radny Nosarzewski Witold – ja nie gram , zgłaszam uwagę  do protokółu. W temacie
szukania dofinansowania na oze na kolektory i fotowoltaike . W piątek informacja do
już  do  nas   dotarła  niestety  niepozytywna  .  Nie  dostaniemy   z  tego  programu
dofinansowania  . Na złożonych wniosków kilkadziesiąt  tylko 5   dużych  wniosków
przeszło . Tak jak kiedyś  rozmawialiśmy  na ten temat  to mówiłem  , że uzyskiwać
będzie coraz  trudniej, ponieważ  środków jest coraz mniej . Pięć  projektów niestety
przeszło . Nasz projekt w tej piątce szczęśliwy nie był , bo był dalej na liście .To są i
plusy i minusy na dobrą  sprawę . Jest w międzyczasie ogłoszony nowy konkurs  dla
tego samego zakresu . W pierwszej puli  tylko 5  dostaje  dofinansowanie . Czyli trzeba
po raz  drugi przygotować  ewentualnie . Mówiąc o tych minusach i plusach chodzi o
to  , że poprzez fakt  , że złożyliśmy wniosek  i  w  międzyczasie wielokrotnie   dwa  czy
trzykrotnie   uzupełniali  i patrzyliśmy  na sąsiadów jak to składali . Niektóre gminy
zaniżyły wręcz kosztorysy . Tak wspomnę tylko , że była to tak zwana  efektywność ,
ilość  mocy uzyskana  za określoną  kwotę , świadomie zaniżająca  itd.  Mam tekst
zawierający  dwie minuty  dla państwa informacji  nagrania , a całe nagranie  ma
minut ponad 13 .  I nie ma jednego zdania . Dlatego ja wnoszę o  uzupełnienie o ten
tekst protokółu , ponieważ  jest niezgodny ze Statutem .

Wójt -  zawsze przygotowuję  sprawozdanie  do materiałów  rozsyłanych i potem  na
sesji tak jak dzisiaj będzie , jest w wersji   pisemnej jest przygotowywane uzupełnienie
do sprawozdania , gdzie są najczęściej te rzeczy między innymi o których pan radny
mówił . Jeśli przy protokóle takiego  uzupełnienia  nie  było to ja je dołączę , jeśli ono
tam nie jest zawarte . Bardzo proszę o taki  sposób potraktowania .

Przewodniczący Rady – w tej treści którą pan radny przedstawiał  umieścimy to w
protokóle , jako poprawkę  odnośnie pkt. 10 . czyli sprawozdanie międzysesyjne Wójta

Radny Nosarzewski Witold -  mam pytanie  do p. Przewodniczącego czy przedostatni
akapit w protokóle dotyczący  mojej osoby  miał  być  formą  ukarania mnie  ? 
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Przewodniczący Rady   - stwierdzenie faktów  suchych  , bez emocji czy jakichkolwiek
podtekstów .

Radny  Nosarzewski  Witold   -  byłoby   gdyby  pani  protokolantka  zaprotokółowała
przebieg , pan nakazał .

Przewodniczący Rady – każdy radny  ma takie prawo  , że może  wnieść  i stwierdzić  ,
że proszę  o zaprotokółowanie mojej wypowiedzi  . O stwierdzenie tego . 

Radny Nosarzewski Witold – tak jak pan  powiedział mojej wypowiedzi . Czyli  chciał
pan mnie ukarać . 

Przewodniczący Rady – nie  , stwierdziłem tylko fakty .

Radny Nosarzewski Witold  -  to   dlaczego pan  nakazał  wpisać uwagę  dotyczącą
mojej  osoby  ,  mojego zachowania  ,  mojego wyjścia .  Na jakiej  podstawie ,  jakim
prawem . Zresztą  widać wyraźnie z nagrania , że zrobił pan to  po konsultacjach  z  p.
Wójtem  .  Przecież  to  widać  na  nagraniu.  Nie  zawsze  się  pan  kontroluje  .  Była
konsultacja z p. Wójtem i za chwilę  pan  mówi  pyta  czy ja rzeczywiście zabrałem
dokumenty i wyszedłem  . Potem polecił pan  umieszczenie uwagi , chociaż  nie jest
dokładnie zacytowane , że po raz  kolejny  samowolnie opuściłem sobie posiedzenie .

Przewodniczący Rady  -  samowolnie  bez  informacji .

Radny  Nosarzewski Witold – no mniej więcej .

Przewodniczący Rady –  zgodnie ze Statutem panie rady jest pan  zobowiązany .

Radny Nosarzewski Witold – skoro pan przewodniczący powołuje się na Statut , więc
proszę mi wskazać w którym miejscu jest  taka prerogatywa  dla pana  , że ma pan
prawo  takie  rzeczy  czynić  .  Ja przeglądałem  Statut  uprzedzam .  Pan  sobie  tak
wyobraża  to jest  słowo odpowiednie z ostatniej komisji   , że to są  pańskie  dywagacje
Proszę wskazać  na  jakiej podstawie pan dokonał tego zapisu .

Przewodniczący Rady  - proszę pana .  tak jak  każdy radny  przychodzi na sesję i
podpisuje  listę obecności  , zobowiązany jest  uczestniczyć  w obradach . Ja  rozumiem
sytuacje  i takie się zdarzają  proszę mi wierzyć , bo wiem ktoś  musi  wyjść  wyjechać
bo  ma ważną  sprawę , ale ja o wszystkim wiem . Każdy przychodzi  i mówi . Ja tego
nie wymagam  , ale  tak jest - każdy przychodzi i mówi , że albo się spóźni  albo musi
wcześniej wyjść. 

Radny Nosarzewski Witold – to   dużo ma pan pisemnych usprawiedliwień.

Przewodniczący Rady –   nie ja nie mówię o pisemnych .

Radny Nosarzewski Witold –  a taka  forma  jest przewidziana w Statucie  , więc o
czym pan  mówi . Znowu  dywagacje . Powołuje się pan  na Statut , proszę podać na
jakiej podstawie .  Ja proponuję  , żeby pan  usunął ten zapis  i to sprawę zamknie . 

Przewodniczący Rady –  nie to jest stwierdzenie faktu i  tego nie usunę . 

Radny Nosarzewski Witold – w takim razie proszę o uszczegółowienie  tego zapisu w
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treści  faktycznej , która miała miejsce . Ja studiuję pańskie prawo do karania radnego
, do naznaczania radnego tego typu uwagami i  zapisami w protokóle .  Pan nie ma
takiego prawa , przewodniczący nie ma prawa .

Przewodniczący Rady -  w tym  momencie pan  zbyt ostro mówi. To nie jest tak .To nie
jest  forma  kary , to jest  stwierdzenie faktów  i nic więcej w tym temacie  z  mojej
strony nie będzie .

Radny   Nosarzewski  Witold   -  chciałbym wnieść   poprawkę  do protokółu  ,  żeby
zamiast tego jednego zdania  , które widnieje  w projekcie protokółu   , zapisać – po
naradzie   z  p.  Wójtem  p.  Przewodniczący  Rady  –  przepraszam  czy  pan   radny
Nosarzewski  zabrał  dokumenty . Radny Jarosław  Rutkowski – tak .
Radny Ryszard  Trzciński  –  wyszedł  nic  nie  powiedział  zabrał  wszystko i  wyszedł
.Przewodniczący  Rady – proszę zaprotokółować , że kolejny raz p. radny Nosarzewski
bez  jakiejkolwiek   informacji  opuszcza   obrady  sesji  .  Koniec   cytatu  A  tak  dla
informacji   dwie  minuty  przed  wypowiedzeniem   słów  zamykam  obrady  sesji  .
.Podczas  gdy innych  czasami nie ma  tak jak wcześniej mówiłem .
Przewodniczący Rady – jedno sprostowanie do pana  cytatu . Pytanie nie było do p.
Wójta , bo było takie bardziej ogólne pytanie czy  pan zabrał dokumenty .

Radny Nosarzewski Witold – a gdzie tu   jest , że było pytanie do p. Wójta .

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  zgłaszam   wniosek  formalny  –  proponuję
zakończyć dyskusję w tym temacie  , bo to jest żenujące . 

                                                              Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                                     wniosek  p. Polakiewicza  :
                                                                       za......................................... - 13
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   1

  Rada Gminy większością głosów 13 głosami „za”  opowiedziała się za wnioskiem
Wiceprzewodniczącego p.  Polakiewicza  .

Przewodniczący  Rady  –  uwagi   ,  które  pan  do  tej  pory   podał  będą  zapisane  do
protokółu  i  w tej treści   poddam teraz  pod głosowanie przyjęcie protokołu .  

 .
Przewodniczący poddał pod głosowanie

                                         przyjęcie protokółu  :
                                                   za................................... -   14
                                                   przeciw.........................  -     0
                                                   wstrzymało się.............  -     0

      Rada Gminy  jednogłośnie 14 głosami „za”  przyjęła protokół   z poprzedniej  XX
sesji Rady  Gminy .

Ad. pkt. 4

Przewodniczący  poinformował  .  że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane
jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2017 -  2036 .
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Radny Nosarzewski Witold – taka  uwaga  do ostatniego  punktu . Ja  rozumiem   , że
ten  tekst  który ja podałem  wchodzi  zamiast tego tekstu  który  był .

Przewodniczący Rady – tak  tylko  tak  jak powiedziałem  jedynie , że to nie było
pytanie do wójta  czy konsultacja z Wójtem . Zakończone  to  już  było .

Skarbnik  Gminy   przedstawiła  i  omówiła   zmiany  proponowane  w   Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2017 -  2036 .

Przewodniczący zapytał  czy są   pytania  do uchwały ?

Dyskusja :

radny  Nosarzewski  Witold  –  może  warto  wspomnieć  że   miedzy  ostatnią  sesją   a
dzisiejszą nasz  deficyt wzrasta o 35 tys. złotych ,  a między  wydrukowaniem tego
materiału  ,  a  który dzisiaj  dostaliśmy  wzrósł o 2 tys. złotych .

Skarbnik Gminy -  słusznie .

                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... - 13
                                                                       przeciw................................ -   1
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

       Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  203/XXI/17 w sprawie
zmiany  uchwały  w   sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Czernice
Borowe na lata 2017-2036.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

 Ad. pkt. 5
 
        Przewodniczący  obrad poinformował ,  że  w tym punkcie porządku obrad
przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie   zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady
Gminy Czernice Borowe z dnia 28 grudnia 2016 r.  w sprawie uchwalenia uchwały
budżetowej na 2017 rok.
Skarbnik Gminy  przedstawiła i omówiła  zmiany proponowane w budżecie gminy na
2017 rok.

     Dyskusji nie  było .
                                                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                            i  poddał pod głosowanie :
                                                                              za................................... -  13
                                                                              przeciw.........................  -    1
                                                                              wstrzymało się.............  -    0

Rada Gminy większością głosów „za”    podjęła Uchwałę Nr 204/XXI/17  w sprawie
zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 28 grudnia
2016 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2017 rok.
Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu .
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Ad. pkt. 6

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia dotacji  celowej na
prace konserwatorskie , restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym
do rejestru zabytków .
Przewodniczący Rady – uchwała była omawiana na komisjach .Do uzyskania dotacji
wymagane  były opinie komisji  O światy i Budżetowej . Komisja Oświaty i Komisja
Budżetowa   wydały  pozytywne  opinie  w  tym  temacie  .Wobec   tego  możemy  taką
uchwałę  przyjąć , jeżeli jest taka wola Rady na rzecz parafii i rzymsko – katolickiej  w
Węgrze . Czy do tej uchwały  są  zapytania uwagi ?

Dyskusja :

radny  Nosarzewski  Witold  -   chcę   zapytać   czy  to   już   kampania  wyborcza  się
zaczęła  czy  co  .  Ksiądz   taką    dotację   już  ogłosił  .   Stało  to  się  zanim   Rada
zadecydowała .

radny Ryszard Trzciński -  myślę , że pan  Nosarzewski wie , że  było to w budżecie
zapisane  ,  niech pan sobie  sprawdzi  ,  przyjęte  na 2017 rok .   Owa dotacja  tylko
komisja  Budżetowa i Oświatowa  jednogłośnie wyraziła  zgodę  i to wszystko .

radny Nosarzewski Witold – przede wszystkim to co jest zapisane w budżecie  nie
wystarcza   do  przekazania  środków  .  Komisja  Budżetowa  i  Komisja  Oświatowa
dopiero dwa dni temu podjęła taką  decyzję  . Czyli daleko  po tym .

Przewodniczący  Rady  -    może  należy  stwierdzić  ,   ksiądz  proboszcz  nie  jest
zorientowany  w procedurze  przyznawania dotacji .  Ale to nie ma co roztrząsać .

Wójt – dyskutujemy o czymś co nie jest faktem  .Ja wyjaśnię  może  ksiądz dostał
również  dotację  ze Starostwa i  może o tej dotacji   mówił . Zapytam księdza .

Przewodniczący Rady Gminy  - zamykam  dyskusję  na temat tej  uchwały  .

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  205/XXI/17 w sprawie udzielenia
dotacji celowej na prace konserwatorskie , restauratorskie i roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.
                              
Ad. pkt. 7

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę  Nr 264/XXIV/13
Rady  Gminy  Czernice  Borowe  z  dnia  19  czerwca  2013  r.  w  sprawie  zarządzenia
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi , wyznaczenia inkasentów ,
określenia wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów .
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Przewodniczący  Rady  -  zmiana  uchwały  wynika  ze  zmiany  sołtysa  w  sołectwie
Borkowo Falenta .

Dyskusji  nie było .
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  15
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  206/XXI/17 zmieniającej uchwałę
Nr 264/XXIV/13  Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 19 czerwca 2013 r. w sprawie
zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi , wyznaczenia
inkasentów  ,  określenia  wynagrodzenia  za  inkaso  oraz  terminów  płatności  dla
inkasentów .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.     
  
Ad. pkt. 8

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w sprawie   określenia  szczegółowych
zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty
należności  pieniężnych  mających  charakter cywilnoprawny przypadających  Gminie
Czernice  Borowe  lub  jej  jednostkom  podległym  oraz  wskazania  organów
uprawnionych do udzielania tych ulg .
Przewodniczący Rady  - uchwała  była szczegółowo  omawiana  na komisjach . Proszę
bardzo  jeśli są jeszcze  zapytania . Nie widzę .

Dyskusji nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  15
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 207/XXI/17 w sprawie  określenia
szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  terminu  spłaty  oraz
rozkładania  na  raty  należności  pieniężnych  mających
charakter cywilnoprawny przypadających  Gminie  Czernice  Borowe  lub  jej
jednostkom podległym oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

Ad. pkt. 9

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w   sprawie  Wieloletniego  Programu
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czernice  Borowe na lata 2017 –
2022 .

Przewodniczący  Rady   poinformował   ,  że   uchwała   analizowana   była  na
posiedzeniach komisji . Czy są pytania do tej uchwały .
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Dyskusji  nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   15
                                                                       przeciw................................ -     0
                                                                       wstrzymało się.................... -     0
       Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  208/XXI/17  w  sprawie
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czernice
Borowe na lata 2017 – 2022 .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.
                                           
Ad. pkt. 10

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie   ustalenia  zasad
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Czernice
Borowe .
Przewodniczący  Rady   –  mieliście  państwo  w  materiałach  zasady  wynajmowania
opisane   , dla kogo   , jakie warunki wnioskodawca   musi spełnić  jak wyliczać czynsz
i  jakie stosować ulgi .

Dyskusji  nie było .
                                                                Przewodniczący  odczytał projekt uchwały
                                                                i  poddał pod głosowanie  :    
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr  209/XXI/17 w sprawie ustalenia
zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy
Czernice  Borowe .
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu.
                                           
Ad. pkt.11

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały   Nr
267/XXIV/13 Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 19 czerwca 2013 r.  w sprawie
wyrażenia  zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości .

Przewodniczący Rady  – nieruchomość ta  znajduje się   w obrębie gminy   Czernice
Borowe  i   jest  to  nieruchomość   w   użytkowaniu  wieczystym  PKP  z  siedzibą  w
Warszawie .  Są to działki  które są  do przejęcia  z jedną  małą poprawką   działki  nr
528 w obrębie  Czernic  Borowych do której   są  roszczenia z tytułu nakładów . To jest
właśnie ta  zmiana  do   poprzedniej uchwały . Czy  są  jeszcze pytania . Nie widzę . 

Dyskusji  nie było .                                            
                                                                Przewodniczący  odczytał projekt uchwały
                                                                 i  poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   15
                                                                       przeciw................................ -     0
                                                                       wstrzymało się.................... -     0
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       Rada Gminy  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  210/XXI/17 w sprawie  zmiany
uchwały  Nr 267/XXIV/13 Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 19 czerwca 2013 r. w
sprawie wyrażenia  zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości .
Uchwała   stanowi załącznik do protokółu.
                                
Ad. pkt.12

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół
podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju  szkolnego,  wprowadzonego  ustawą-
Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r. do  dnia 31  sierpnia 2019 r.
Przewodniczący Rady – czy są  jeszcze do tej uchwały pytania . Nie widzę .

Dyskusji  nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i   poddał pod głosowanie  :
                                                                       za......................................... -  15
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  211/XXI/17  w  sprawie
dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów do  nowego  ustroju  szkolnego,
wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r.  do
dnia 31  sierpnia 2019 r.   
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu.          

Ad. pkt.13

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów,  logopedów,  psychologów,
nauczycieli wspomagających  i doradców zawodowych oraz  nauczycieli realizujących
w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym
obowiązkowym  wymiarze  godzin  zatrudnionych  w  szkołach  dla  których  organem
prowadzącym jest Gmina Czernice Borowe .

Przewodniczący Rady -  Rada Gminy podejmuje taką  uchwałę na podstawie której n
są  określane wielkości  do wynagrodzeń . Czy są  jeszcze  zapytania . Nie widzę . 

Dyskusji  nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i   poddał pod głosowanie  :
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 212/XXI/17 w sprawie określenia
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów,  logopedów,
psychologów, nauczycieli wspomagających  i doradców zawodowych oraz  nauczycieli
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zatrudnionych w szkołach dla których
organem prowadzącym jest Gmina Czernice Borowe .
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Uchwała  stanowi załącznik do protokółu.        

Ad. pkt.14

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  przyjęcie  sprawozdania  rocznego  z  wykonania  planu
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2016 rok.
Przewodniczący Rady  – mieliście państwo sprawozdanie w materiałach . Czy  w tym
punkcie  chcecie zabrać głos . Nie widzę . 

Dyskusji  nie  było .
                                                                Przewodnicy poddał pod głosowanie
                                                                 przyjęcie  sprawozdania  :
                                                                       za......................................... -  15
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy  jednogłośnie  przyjęła sprawozdanie roczne z wykonania planu
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach Borowych za 2016 rok.
Sprawozdanie   stanowi załącznik do protokółu.     

Ad. pkt. 15

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy Czernice  Borowe
za 2016 rok.

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  Uchwałę Nr Os.184.2017 składu Orzekającego
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Warszawie   z  dnia  24  kwietnia  2017  roku  w
sprawie  wydania  opinii  o  przedłożonym  przez   Wójta  Gminy  Czernice   Borowe
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. Opinia jest pozytywna .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu .
Przewodniczący Rady - bardzo proszę o  dyskusję  wypowiedzi  na temat  wykonania
budżetu gminy za 2016 rok .

Dyskusja :  

radny Nosarzewski Witold – w sprawie sprawozdania finansowego  za ubiegły rok .
Wspominałem  również  na  komisji  ,   moja  słuszna  uwaga  .  Spodziewałem  się   w
związku z tym ,  że  budowa przedszkola została  ukończona  w 2016 roku , że będą
jakieś  ślady tej inwestycji . Okazuje się  , że   nie ma nic  w sprawozdaniu .  Stąd  moja
niezgoda  na te wszystkie zapisy .

Przewodniczący  Rady   -  temat  ten  przez  pana podjęty   był   również   na  komisji
dokładnie omawiany .Wszystko jest jawne  , tak że  tu nie ma żadnych tajemnic . To
było w 2015 roku  inwestycja  zamknięta ,  tylko 43 tysięcy złotych były na zamkniecie .
To proszę  jeszcze raz  to samo  p. Skarbnik .

Skarbnik  Gminy -  większość wydatków poniesiona  była  w 2015 roku, a część na
dodatkowe  roboty w 2016 roku . Te  wydatki poniesione  w 2016 przez nas  tutaj są
wymienione . Omawiałam  wydatki w poszczególnych działach  więc  jest dział oświata
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i wychowanie  , to  jest  wydatek na str. 15 sprawozdania  wydatek majątkowy i na
rozbudowę  kompleksu   szkolnego  w  Czernicach  Borowych  o  budynek  edukacji
wczesnoszkolnej  oraz  zagospodarowanie terenu – wydatek na kwotę 43.235,46 zł  .
Napisałam ogólnie  co  było zrobione w ramach tej inwestycji  czyli : między innymi
rozbudowano kompleks  szkoły w Czernicach Borowych  o budynek przedszkolny ,
świetlica  ,  zaplecze  socjalne   dla wychowawców  oraz  zaplecze  na posiłki  ,  meble
stoliki  biurka krzesła , wykonanie  nasadzenia zieleni . To  jest materiał  dotyczący
całej inwestycji  .  Wydatek poniesiony w 2016 roku w  wysokości 43.235,46 zł    ,  a
wcześniej w 2015 roku  jest omówienie na  str. 25  inwestycje  wieloletnie - tutaj  są
omówione  obydwa lata    wiec  w 2015 roku wydatek  był  w kwocie 1.511.202,37 .
Łączna  wartość  1.554.43,38 zł i tez jest opisane co zostało zrobione .
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  z  racji  tego  ,  że  tak   jak   w  tytule   omawiamy
sprawozdanie finansowe za 2016 rok  dlatego tylko i wyłącznie  sroki wydatkowane w
2016 roku . Lwia część  była  zrobiona w 2015 roku  dlatego w takiej a nie innej formie
jest w sprawozdaniu .

radny Nosarzewski Witold –  mógłbym  prosić o przypomnienie nazwy  tego zadania .

Skarbnik Gminy – poinformowała  - rozbudowa kompleksu  szkolnego w Czernicach
Borowych o budynek edukacji wczesnoszkolnej  oraz  zagospodarowanie terenu .

Radny Nosarzewski Witold – właśnie chodzi mi o to co  jest po słowie oraz 
Skarbnik  - zagospodarowanie terenu 
radny Nosarzewski Witold  -  kiedy  to zostało zrobione .

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze chętni do zabrania głosu .

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i   poddał pod głosowanie  :
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -    1
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy większością głosów „ za „ podjęła Uchwałę Nr 213/XXI/17 w sprawie
zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z   wykonania
budżetu Gminy Czernice  Borowe za 2016 rok.

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu.          
                
Ad. pkt.16

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie przewidziane  jest  podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 2016 rok .

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  po  analizie   wykonania   budżetu  przez  Komisję
Rewizyjną  , która  podjęła uchwałę którą państwu  odczytam .   Uchwała Nr III/38/17
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 25  maja  2017 r. o opinii
wykonania przez Wójta Gminy Czernice  Borowe budżetu gminy za rok 2016 i  w
sprawie wniosku o absolutorium dla Wójta Gminy Czernice  Borowe .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu .
Z wnioskiem  Komisja wystąpiła  do Regionalnej Izby Obrachunkowej  ,  która  w
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następstwie  wydała uchwałę  , którą   odczytam . Uchwała Nr Os.273.2017 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 31  maja 2017
roku  w sprawie  wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną
Rady Gminy Czernice  Borowe w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z
tytułu wykonania budżetu gminy za 2016 rok.  Przewodniczący  Rady odczytał w/w
uchwałę wraz  z uzasadnieniem . Uchwała stanowi załącznik  do protokółu .

Dyskusja :

radny  Ryszard Trzciński – jak pamiętacie w 2015  roku musieliśmy wziąć kredyt w
grudniu  na   zapłacenie wykonawcy  za budowę  budynku  edukacji wczesnoszkolnej .
To  nam  trochę  załamało  budżet  z tego  powodu  iż  wzrosło   nam zadłużenia o
następny  milion złotych  .  Ale  z drugiej  strony  w 2016 roku jak widzicie   budżet
zamknął  się nadwyżką  130 tys. złotych  . Nie została  wykonana  inwestycja , która
była planowana w miejscowościach  Chojnowo , Obrębiec , Zberoż , Jabłonowo  z tego
powodu  ,  że  nie  otrzymaliśmy  dofinansowania  do tego budynku .  Inwestycje   te
zostały  przesunięte  na 2017 rok  , wiemy   że one  zostaną  wykonane  bo są już po
przetargu .  Co do  wykonania  budżetu  za  2016 rok  mamy opinię    pozytywną z
Regionalnej   Izby  Obrachunkowej   i  również  jest  pozytywna   opinia   Komisji
Rewizyjnej  .  Więc   w  takim  przypadku  nic  nam  nie  pozostaje   tylko  udzielić
absolutorium panu Wójtowi .
                               
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i  poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -    1
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr 214/XXI/17 w sprawie
udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Czernice
Borowe za 2016 rok .
Uchwała   stanowi  załącznik  do protokółu.

Przewodniczący Rady  - gratuluję panie Wójcie , dziękuję .
       
Wójt  Gminy  –  chciałbym    bardzo  serdecznie  podziękować  .  Widać   ,  że  obszar
niezadowolenia nie  wzrasta . Rzeczywiście te  budżety z tamtego roku  i wcześniejsze
są już  zdecydowanie mniejsze niż  wcześniej   jako  , że nie mamy  rezerwy już takiej
tj. bufora   w postaci  możliwości czy  kredytu .  Jest pewien margines bezpieczeństwa ,
który   musi   być  zachowany.   Zawsze  w  sytuacjach  nadzwyczajnych  trzeba  mieć
możliwość reakcji .  Rzeczywiście to co powiedział p. Trzciński  z racji tej  ryzykownej
inwestycji  związanej z przedszkolem  , mógł  się skończyć  sukcesem  , a skończyło się
inaczej . Nie było dofinansowania .  Trzeba  było jakby  spłaszczyć wydatki tak , żeby
zgodnie  z paragrafami wszystko się odbyło . I tak też  się odbyło  . Skutek   był , że
świadomie faktycznie opóźniliśmy inwestycje  drogowe . Można  było może próbować
te inwestycje  wykonać . Patrząc  na ceny wtedy   to były zbyt wysokie , wyższe  niż  w
roku bieżącym.  Było tylko  3 czy 4 firmy  uczestniczące w przetargu .  Tak to się
dzieje . Dobrze   , że   tak się dzieje , bo w roku przyszłym   mogą  być znów  wyższe
ceny . Wydaje się  , że to są  słuszne  działania . Dziękuję za  zrozumienie i zaufanie .
Mam nadzieję  , że w roku następnym  również  będą kolejne  inwestycje .  Dziękuję
za udzielenie  mi  absolutorium , to też  jest wasza  praca   i odnoszę  się również  do
was  z podziękowaniem .                            
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Ad. pkt.17

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie   zmiany  uchwały  Nr
167/XVII/16 Rady Gminy Czernice  Borowe w sprawie  wspólnej realizacji projektu
„ Budowa systemu wczesnego ostrzegania przed zjawiskami katastrofalnymi złożonego
zestawu syren alarmowych wraz z wyposażeniem „.
Przewodniczący Rady – to jest ta  uchwała  dodana dziś  do porządku obrad . Odczytał
uzasadnienie do tej uchwały . Czy ze strony radnych są potania do tej uchwały . Nie
widzę .

Dyskusji  nie było .  
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i  poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  15
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 215/XXI/17 w sprawie  zmiany
uchwały Nr 167/XVII/16 Rady Gminy Czernice  Borowe w sprawie  wspólnej realizacji
projektu „ Budowa systemu wczesnego ostrzegania przed zjawiskami katastrofalnymi
złożonego zestawu syren alarmowych wraz z wyposażeniem „.
Uchwała   stanowi  załącznik  do protokółu.  
                                                       
Ad. pkt. 18

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie zlecenia komisji  rewizyjnej
kontroli problemowej  w widomym temacie .

Przewodniczący Rady Gminy -   odczytał uzasadnienie  do  uchwały . Już  zostało wiele
powiedziane w tym temacie . Dyskusji jako takiej nie przewiduje przy tej uchwale .
Chyba   , że ktoś  chciałby jeszcze coś powiedzieć . 

Dyskusja :       

radny Nosarzewski Witold – w związku  z tym  jak macie państwo w materiałach z
działalności międzysesyjnej p. Wójta  jest  informacja która  w części potwierdza moje
uwagi  ponieważ  Urząd   zdecydował  się  zmienić  operatora   BIP   uznając
jednocześnie  , że problemy z pozycjami  wiadomości  na liście jednak były . Tak  że w
tym  zakresie  uznaję  , że  jest to pozytywne  działanie  . W związku z tym  mam
propozycję   dotyczącą  drugiej  części  .  Jeżeli   p.  Wójt  stwierdzi  ,  że   to  jednak
usuwanie pieczęci  nie było właściwe  konieczne  to jestem  gotów  wycofać  wniosek .  

Przewodniczący Rady Gminy –  my jesteśmy  już  z uchwalą
Radny Nosarzewski Witold -  w każdym  bądź  razie  moja  propozycja  jest cały czas
otwarta   
Przewodniczący Rady – mamy  już  konkretną  uchwałę mówiąca o czynnościach .
Zgodnie że Statutem  musimy jako Rada zlecić  dodatkowe  zadanie dla   Komisji
Rewizyjnej . Pracuje  według programu  ustalonego  , a to jest  zadanie dodatkowe  i
wymaga naszego zlecenia tego działania .
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radny  Ryszard  Trzciński   - jak dobrze pamiętam  chyba pan nie czytał tego pisma od
p. Nosarzewskiego  jakie wpłynęło dotyczące tej  uchwały więc prosiłbym żeby pan
odczytał .

Przewodniczący Rady Gminy – to jest przy pierwszej  interpelacji p. radny złożył . Był
jeszcze wniosek   z tym  , że  w pierwszej kolejności była odpowiedź  niezadowalająca
wówczas pan  radny ponowił  wniosek . Ja  mówiłem  , że na następnej sesji  , która to
ma miejsce  dzisiaj   podejmiemy  uchwałę  o  działaniu  .  Nie  ma sensu  dyskutować
komisja  będzie rozpatrywać . Od razu przejdą  do odczytania , a następnie  przejdę
do głosowania .
              
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i  poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   2
                                                                       przeciw................................ -   9
                                                                       wstrzymało się.................... -   4

       Rada Gminy większością głosów „ przeciw „  nie podjęła uchwały w sprawie
zlecenia komisji  rewizyjnej kontroli problemowej .

Ad. pkt. 19

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym
punkcie przewidziane  jest przyjęcie   oceny   zasobów   pomocy   społecznej  za 2016
rok .
Przewodniczący Rady zapytał  – czy do materiałów ,  które  macie państwo są jakieś
uwagi czy zapytania . Nie widzę .

Dyskusji  nie było .                               
                                                               Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                                przyjęcie oceny :
                                                                       za......................................... -  15
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

       Rada Gminy jednogłośnie  przyjęła   ocenę   zasobów   pomocy   społecznej  za
2016 rok .
Ocena   stanowi  załącznik  do protokółu.  
                                                            
Ad. pkt. 20

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad
przewidziany jest temat  interpelacje radnych złożone na piśmie  -    takowych nie
było .

                                                           
Ad. pkt. 21

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad
przewidziany jest temat  odpowiedzi na  interpelacje radnych złożone na piśmie  -
takowych nie było .
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Ad. pkt. 22

                Wójt Gminy złożył  sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej Wójta  .
Radni i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . Uzupełnienie do
sprawozdania  przedstawił  na sesji  zebranym .
Sprawozdanie oraz  uzupełnienie do sprawozdania stanowią  załączniki  do  protokółu.

Dyskusja :

radny Nosarzewski Witold -   mam propozycję  czy możliwe  byłoby   poproszenie
policji   żeby w czasie tej nocy świętojańskiej po prostu przejechała się w te miejsca
gdzie  te kłęby  dymu się walą  . Po prostu  żeby  pouczyli . Myślę  , że to też  może
mieć  bardzo  duże znaczenie  i może po prostu ograniczyć  ten proceder . W momencie
kiedy my  coś  mówimy  no to . Ja  kiedyś  miałem sytuację  , że chłopaki przyjechali i
chcieli  opony  i  zaproponowałem  im  drzewo . Nie bardzo to przyjęli . Ale gdyby taki
oficjalny  czynnik się przejechał  i poprosił po prostu. Zawsze  to   robi  wrażenie .
Myślę , że  to troszeczkę by przemówiło bardziej  . 

Wójt – powiem tak  rzeczywiście  rozmawiałem na ten temat . Policjanci  mówili tak
jak  dostaniemy  konkretne  zgłoszenie    mamy  prawo  zadziałać .  

radny Nosarzewski Witold -    a nie można  podjechać  pouczyć .  

Wójt  –  nie  .  Dlatego przygotowuję   te   informacje  dla  mieszkańców ,  żeby  każdy
wiedział  i  nie  był  zaskoczony   .   Nie  chodzi  o  karanie  .  Raczej  chodzi  o  to  żeby
spowodować  żeby spowodować uniknięcie  nieprawidłowości Chyba  , że  ktoś  będzie
podpity , marudny , stawiający opór .

Radny Nosarzewski Witold  - na poprzedniej sesji padło ze strony naszego  sołtysa
zapytanie o sprawę  zjazdu  z naszej działki SKR  . Czy coś  się dzieje w tej  sprawie  ,
bo czas  ucieka . Tyle  czasu  minęło  i możemy zostać bez  dostępu do działki .

Wójt  - nic jeszcze nie robiłem z tymi sprawami .

Radny Nosarzewski Witold  - można się kiedyś  spodziewać .

Wójt – mam  nadzieję  , że w przyszłym tygodniu   , po prostu nie mam czasu .

Ad. pkt. 23

Wolne wnioski i zapytania .

Przewodniczący  Rady  –  na  komisjach   było   mówione   o  stawkach    za   wodę  .
Informuję  ze swojej  strony  , że stawki za wodę  z wodociągów  zostają  bez  zmian
Dlatego   z naszej strony  nie ma żadnej uchwały zmieniającej   , bo nie ma potrzeby .
Na poziomie 

radny Pepłowski Adam – rozmawialiśmy na  komisji o drenacji . Proszę o kilka  slow ,
bo  mieszkańcy  są  zainteresowani  ,   mieszkańcy  Kadzielni  też  .  Chodzi   o
zorganizowanie spotkania w tym temacie .
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Wójt – na komisjach wspomniałem troszeczkę . Spotkaliśmy się ze Starostą  prosząc o
spotkanie . Jednym  z tematów  miały   być  oczywiście  drogi , zadanie  jakby z boku ,
pisma   z  naszej  strony  zostały   zebrane   i  złożone  do  powiatu  .  Wdrażanie
przygotowywania  inwestycji  jest na wielu gminach  i tak naprawdę nie znam  jeszcze
szczegółów . Będę się starał  poznać  szczegóły  tych ustaleń . To jest  jeden temat  , a
drugi temat  wyrasta  ze spotkań ostatnio  ,  żeby wreszcie podjąć temat drenacji .
Sytuacja mniej więcej  wygląda tak , że  była  inicjatywa żeby   delegacja pojechała  do
Ostrołęki  ,  gdzie  jest  siedziba  Wojewódzkiego  Zarządu  Melioracji   i  Urządzeń
Wodnych  , żeby  tam  w jakiś  sposób  wywrzeć  nacisk  na decydentów .  Ale  wiemy  ,
że  decyzja  musi  być  z góry . Rozmawiałem  ze Starostą  żeby w temacie    coś  robić .
Chcielibyśmy  zaprosić  decydentów na spotkanie w tym  temacie  i taka   inicjatywa ze
strony  Starosty  została  przyjęta  .  Chciałbym   aby   w  nieodległym  terminie
doprowadzić do takiego spotkania .

radny powiatowy Szempliński Mariusz – rozmawialiśmy z p. Starostą . Zorganizujemy
takie  spotkanie na początku  lipca lub koniec  czerwca , gdzie  będziemy rozmawiać ,
na  razie wersja  robocza .  Musimy  zdecydować  gdzie  . We współpracy z Wójtem
będziemy się starać  , żeby to  było skuteczne. Co będzie to się okaże .Od czegoś  trzeba
zacząć . Temat dróg na razie jest to w fazie przygotowawczej . Myślę  , że na następnej
sesji  już  będzie wiadomo ,  która  droga będzie asfaltowana . 

Wójt – nie ukrywam  , że nie rozstrzygnięty  jest temat Węgry w temacie  rozwidlenia
dróg  przy  zlewni . Jako  , że ten temat  jest na naszych drogach . Natomiast  kilka
słów  ogólnych w temacie  drenacji . Jest to taki  temat , tak jak w pierwszym okresie
PROW  były środki  , tak  w tym  okresie  na  Mazowszu takich środków nie ma . Teraz
Spółki  Wodne odbiły piłkę . Teraz się   mówi   , że tworzona  jest  struktura  Polskie
Wody , która zajmować  się  będzie regulacjami  wodnymi  rzek , rzeczek  , cieków
wodnych . Jakoby kompetencje  zostaną przesunięte od Marszałków i Wojewódzkich
Zarządów Wód  do Wojewody i jego struktur .Cały  problem  jest , że   stara struktura
już nie działa ,  a  nowe  struktury  jeszcze nie podjęły działania . Jest taki pat .  Jest
tak  , że   jeżeli stara struktura podejmie działania  i zobowiązania  i  wpisze to w
pewne  działania czy  porozumienia  Wojewoda – Marszałek  , to mamy nadzieję  , że
nowa struktura te  zadanie  przejmie  i zacznie prędzej czy później  realizować .

radny Rutkowski Jarosław -  chciałbym  się odnieść do  sytuacji  która wcześniej  ok. 3
godziny  miała  miejsce   w  sprawie   dotacji   celowej  w  naszym  kościele  .  Powiem
szczerze  , że troszeczkę  mnie to ujęło i zabolało  , bo widzę   , że na Sali jest  sołtys  z
Borkowa  , sołtys  z Pierzchał  , sołtys  z Węgry , Ania radna  , ja radny , kolega radny i
uderza się w swoje środowisko  .  Czy ksiądz powiedział  czy nie powiedział . Otóż  ja
wykonałem  telefon do księdza proboszcza do Węgry i ksiądz  oczywiście  wspomniał
na  mszy , poinformował wiernych  , że  złożył odpowiednie dokumenty które  reguluje
dostanie dotacji  w wysokości 10.000 zł  i powiedział   , że jeżeli  pójdzie wszystko po
dobrej  myśli  to może dostaniemy te pieniądze . Natomiast  nie powiedział czegoś
takiego , że  te pieniądze  już są .  I to mnie  powiem szczerze  zabolało ,  bo nasze
środowisko   jest  tyle  osób  ,  pieniądze   dotyczą  naszej   parafii  i   rzucanie  kłód  i
rzucanie bezsensownych pomówień  jest nie najlepsze . 

radny Nosarzewski Witold -   ja  do p. Jarosława  komuś  zależało na tym , żeby tą
sprawę  ogłosić  , ale to mniejsza o to  .  Chciałem  zapytać p. Wójta w sprawie  drogi z
Czernic Nowych  do  Zberoza . Czy tu jakieś  konkretne  deklaracje trzeba  złożyć .
Czy  to  będzie  w  jakiś   sposób  wyrównane i  w jakim terminie  .  Ten stan  trwa
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naprawę wiele  miesięcy . Chociaż to nie mój teren tylko p. Przewodniczący  to jego
teren  , ale nie bardzo się interesuje .
 
Wójt  - akurat  ten temat  jest dość  dobrze  rozpoznany przeze mnie , wcale nie  gorzej
jak  pan .  Niedawno kilka razy tam  byłem . Nieprawdą  jest   ,  że niektórzy  są
strasznie nieszczęśliwi  z tego powodu . Taki stan  drogi nie pozwala  jeździć ciężkiemu
sprzętowi   i  niszczyć   drogę  .  Niektórzy   mówią  ,  że   taki  stan  drogi  nam  nie
przeszkadza z prostej przyczyny .  Zdarzyły  się przypadki  wyjechania betoniarek na
drogę i mogły ja psuć .  Kiedy  będzie zrobione  , myślę  , że  z początkiem  lipca  ta
droga zostanie poprawiona . 

Pan  Bąkowski Stanisław – sołtys sołectwa Obrębiec – mieszkańcy mnie pytają  czy w
tym  roku  będzie u nas  asfaltowana   droga czy nie  i w jakiej to kolejności czy tak jak
była planowana .

Wójt -  według  umowy  którą  podpisaliśmy . Rozpoczęcie I etapu ma się rozpocząć  1
sierpnia   i  zapisane   tam  jest  również   ,  że  rozpoczęcie   II  etapu   ma    być  1
października. Dążę  do   tego , ażeby w tym roku  i jedne  i drugie   były wykonane  ,
czyli  wszystkie   cztery   drogi  .  Natomiast  płatności   będą  zgodnie  z   budżetem .
Wykonawca  zasadniczo widzi  możliwość .  Tyle  mogę na dzisiaj powiedzieć  jest
szansa  , że wszystkie drogi zrobimy . Jeszcze  jedno  powiem   teraz  dopiero  ogłoszę
przetarg  na  Nowe Czernice , bo  musimy  mieć  wszystkie rozłożone   również karty
finansowe .

radny  Nosarzewski  Witold  -   p.  Wójt  odpowiedział  co  do  drogi  ,    wiele  rzeczy
słyszałem  ,  ale   podobnej    sprawy  to  ja  w  życiu  nie  słyszałem .  W ten  sposób
zarządzać  drogą , żeby  zepsuć  drogę  , utrudnić  jeżdżenie  ludziom. Nie wiem  może
komuś na tym  zależało . Do mnie zgłaszało się  kilka  osób  , że  nie można przejechać
można  ale w jaki sposób .

Wójt  - osobowym  na przykład .

Radny Nosarzewski Witold – tak   oczywiście , że  pan przejedzie  ale w jakim tempie  .
Ja przejeżdżałem tam  ciągnikiem  , bo   też  mam  skrót   do swojego pola okropnie .
Niech mi pan nie mówi  , że  to też  jest uprawnione  działanie . Od tego jest  znak  i
kontrola  , a nie  żeby drogę  . To jest niesamowita  rzecz . 
Jeszcze   druga   sprawa    odwiedził  mnie  p.  Daniel  Duchnowski  .  Na  komisji  p.
Przewodniczący odczytał pismo , w którym  p. Duchnowski prosił ,  żeby je odczytać
na sesji Rady Gminy  . Po przeczytaniu tego pisma na komisji p.  Wójt stwierdził , że
niekoniecznie  to pismo   przyjazne  dla p. Wójta więc postanowili panowie  nie czytać
tego pisma  na sesji .

Przewodniczący Rady –  przepraszam to jest już pana   interpretacja ,  proszę nie
nadużywać troszeczkę  rzeczy .

Radny Nosarzewski Witold – ja  jeżeli przychodzi  do mnie człowiek  o jakąś  sprawę
to staram się mu pomoc . Tym  bardziej  , że państwo pamiętacie niektórzy  , że w
poprzedniej kadencji wpłynęło do szanownej Rady pismo , wtedy przewodniczącym
był pan  Stolarczyk  jeszcze . Oczywiście anonimowe nie podpisane  dotyczące mojej
osoby  szkalujące  oskarżające  o  rożne   rzeczy  .  Wtedy  ani  p.  Wójt    ani   p.
przewodniczący  , którego tu  nie ma  nie mieli obiekcji . Odczytali  to pismo  z wielkim
zadowoleniem . To pismo jest podpisane  nazwiskiem . Przejdę  do oczytania pisma .
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Pismo  stanowi  załącznik do protokołu .

Wójt – obiecałem  Radzie i radnemu , który  dalej brnie w tym  samym kierunku  ,
pewną informację   związaną  z zastrzeżeniami  co  do  zabezpieczenia  w dworku w
Chojnowie .Powtarza  dalej   ten temat  .  Wyjaśnił    ,  że  zwrócił   się  o rzekomą
ekspertyzę   , której  jako były  kustosz  nie dostał  i nie  ma . Ja zwróciłem   się  o wizję
w terenie  i przyglądniecie się  zabezpieczeniom  . Dostałem w związku  z tym  aneks do
umowy  ubezpieczeniowej . Wójt odczytał  aneks  do umowy ubezpieczeniowej , który
stanowi  załącznik  do protokółu  .  PZU pisze  do  ubezpieczenia   włączono klauzulę
akceptacji   aktualnego  stanu   zabezpieczeń   przeciw  kradzieżowych   zgodnie  z
poniższą  treścią  z   zachowaniem  pozostałych  niezmienionych   niniejszą   klauzulą
postanowień  ubezpieczenia .  Nie budzący stanu zabezpieczeń  w którym znajduje   się
ubezpieczone mienie . Brak jest  zastrzeżeń  w pkt. 1 , oznacza  że PZU nie będzie
mógł   podnosić   zarzutów  o  niedostatecznym   zabezpieczeniu   mienia  .  To  jest
odpowiedź   , że tam    wszystko co  jest  , działa  jak potrzeba  i nie ma  najmniejszego
powodu  domniemać   ,  że  jest  jakieś  ryzyko .   Chyba nawet  jest  nadmiernie
zabezpieczone  , zrobiliśmy  z tego fortecę . 

Przewodniczący Rady  - sądzę   , że to jest  dosyć  czytelne  i klarowne  dla państwa .

radny Nosarzewski Witold -   dlaczego p. Wójt  to do mnie  mówi  , że ja się uwziąłem  .
Ja  tylko spełniłem swój obowiązek .  Przyszedł  do mnie  człowiek z  problemem  z
prośbą  , żeby odczytać  jego pismo  na sesji . A pan  Wójt mi coś  zarzuca  .

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  pismo  było  skierowane  do  Rady  ,  Rada   została
zapoznana   .  Sadziłem  ,  że  treści tego pisma jest na tyle  , że piszącemu  zrobię
krzywdę . Radni  byli zapoznani .

Radny Nosarzewski  Witold –  jeżeli  jest anonimowe  to nie robi krzywdy piszącemu
prawda . 

Przewodniczący Rady -  panie radny  ja nie znam  tamtych realiów . Ja  mowie o tej
sytuacji  , a pan wyciąga jakieś  sprawy z przed lat .

Wójt – gwoli  wyjaśnienia . Mieliśmy  z Przewodniczącym   różne   zdania . On  był
przeciw   ja chciałem  żeby to było czytane .Tak naprawdę  dziękuje p. radnemu  , że to
odczytał  z wielu względów . Ta wiadomość  jest w tej chwili wiadomością  publiczną
odczytana  , znajdzie się w protokole . Mi na tym zależało . Dlaczego to się państwo
niedługo dowiecie .

Przewodniczący Rady Gminy –  w tym  momencie  zamykam  dyskusje .  Z mojej
strony  pismo   zostało  skierowane  ,   odpowiedź  będzie  skierowana    do  p.
Duchnowskiego .

Pan Urbański Grzegorz – sołtys  sołectwa Chojnowo – nie wiem  czy to  będzie w
kompetencji p. Wójta  ,  bo to jest droga wojewódzka  , ale w ciągu roku tam  się
wywróciło pięć  tirów . Było tak , że  szła pani  dzieci odeszła  10 metrów , drugie osoby
szły z przeciwka  zabrakło  15 m  . Tam  jest  naprawdę  tragedia i trzeba  z tym  coś
zrobić . A już  o osobówkach nie wspomnę .

Wójt – zgadzam się z tym . Kiedyś  jadąc  pomyślałem  sobie  , że  jak   cudownie   , że
na tyle  wypadków nie  zdarzył się śmiertelny wypadek .
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Polakiewicz Józef -  zachodzi potrzeba zamówienia
tablic z nazwami ulic w Czernicach Borowych .

radny  Skowroński   Kazimierz   -   jest  potrzeba  wyrównania  dróg   żwirowych  w
Obrębcu .

Wójt -  myślę  , że  tak  , ale  dopiero jak  wybierzemy . 

Ad pkt. 24                                           
       
           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXI
sesję Rady.
                          Na tym protokół zakończono  i podpisano.

Protokółowała

Bożena  Romanik
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